
Zápisnica 

Zo  zasadnutia Rady školy ZŠ s MŠ, Vývojová 228, Bratislava – Rusovce 

 

Miesto konania: Základná škola, Vývojová 228, Bratislava – Rusovce 

Dátum a čas zasadania: 26.10.2021 o 17,00 hod. 

Prítomní: viď Prezenčná listina 

Neprítomná: Jarmila Gajdošechová  DIS. art – ospravedlnená  

Hostia:  Mgr. Rastislav Kunst – riaditeľ ZŠ s MŠ Bratislava – Rusovce  

                       

Program: 

1. Otvorenie  

2. Voľba predsedu RŠ pri ZŠ s MŠ Bratislava - Rusovce 

3. Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach ZŠ s MŠ 

Bratislava - Rusovce za školský rok 2021/2022 

4. Oboznámenie so školským poriadkom účinným od 1.9.2022 

5. Výročná správa o činnosti RŠ pri ZŠ s MŠ Bratislava – Rusovce v školskom roku 

2021/2022 

6. Rôzne  

7. Záver 

K bodu 1: 

Prítomných privítala  podpredsedníčka Rady školy p. Neštráková. Predstavila nového člena 

RŠ p. Michlík Litvovú, ktorá sa stala členom RŠ namiesto p. Heistera podľa Štatútu RŠ Čl.IV 

bod 4.14.8 a volebného poriadku RŠ Čl.II bod 2.40  a potvrdila, že nastupuje ako členka rady 

školy na uvoľnené miesto za rodičov z MŠ. 

 

Informácia a oboznámenie všetkých prítomných , že zasadnutie RŠ sa koná ako neverejné na 

základe elektronického hlasovania. 

Za neverejné hlasovalo: 8  

Proti: 2 

Zdržal sa/nehlasoval: 1  

  

Členovia RŠ si schválili program elektronickým hlasovaním, kde nesúhlasili s doplnením 

samostatného bodu školská jedáleň do programu . Členovia RŠ sa zhodli, že tento bod zahrnú 

do bodu 6. Rôzne.   

 

K bodu 2: 

Členovia RŠ si zvolili nového predsedu RŠ Mgr. Katarínu Michaliakovú.  

Členovia RŠ hlasovali za navrhovaného kandidáta  zdvihnutím ruky. 

Za: 8 

Proti: 0 



Zdržal sa/nehlasoval: 2 

Nová predsedkyňa RŠ sa poďakovala za prejavenú dôveru a ako novozvolená predsedníčka 

ďalej viedla zasadnutie. 

 

K bodu 3:  

P. riaditeľ ZŠ s MŠ prezentoval Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a 

podmienkach Základnej školy s materskou školou Vývojová 228 Bratislava – Rusovce za 

školský rok 2021/2022.  

Správa bola členom RŠ doručená prostredníctvom e-mailu, a tak mali možnosť naštudovať si 

ju vopred. P. riaditeľ odprezentoval dôležité informácie a následne sa konala diskusia.  

P. predsedníčka sa zaujímala o zverejnenie tejto správy na stránke školy. P. riaditeľ uviedol, 

že po prerokovaní správy s RŠ a miestnym zastupiteľstvom bude správa zverejnená.  

RŠ prijala hlasovaním uznesenie :  

RŠ berie na vedomie prerokovanie Správy o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a 

podmienkach ZŠ s MŠ Bratislava - Rusovce za školský rok 2021/2022 

Za: 10  

Proti: 0 

Zdržal sa / nehlasoval: 0 

 

K bodu 4:  

P. riaditeľ oboznámil členov RŠ so zmenami školského poriadku účinného od  1.9.2022, 

s ktorým sa RŠ mala možnosť oboznámiť vopred. Školský poriadok je zverejnený na stránke 

školy. Členovia diskutovali o zmenách. P. Zjavková sa zaujímala o spôsob ako sa rieši šikana 

na škole. P. riaditeľ uviedol , že je na to určený koordinátor a na to určená schránka dôvery vo 

vestibule, kde sa môžu žiaci anonymne vyjadriť. Všetci pedagogickí zamestnanci sú v tejto 

veci preškolení.  

RŠ prijala hlasovaním uznesenie :  

RŠ berie na vedomie Školský poriadok účinný od 1.9.2022 

Za: 10  

Proti: 0 

Zdržal sa / nehlasoval: 0 

 

K bodu 5:  

P. podpredsedníčka Výročnú správu o činnosti RŠ pri ZŠ s MŠ Bratislava – Rusovce v 

školskom roku 2021/2022 členom RŠ zaslala na preštudovanie vopred a to taktiež e-mailom.  

Členovia RŠ k Výročnej správe nemali žiadne pripomienky.  

RŠ prijala hlasovaním uznesenie :  

RŠ berie na vedomie Výročnú správu o činnosti RŠ pri ZŠ s MŠ Bratislava – Rusovce v 

školskom roku 2021/2022 

Za: 10  

Proti: 0 

Zdržal sa / nehlasoval: 0 

 

 



K bodu 6:  

- téma výrub stromov  

P. Neštráková upozornila na vážny stav vyschnutého stromu – brezy, ktorá ohrozuje osoby 

pohybujúce sa na školskom dvore MŠ, najmä detí .  

P. riaditeľ uviedol, že sa nejedná len o tento strom, ale aj o ďalšie stromy. Tri z toho sú 

v kritickom stave, ktoré treba okamžite odstrániť. Dva stromy  v areáli školského dvora  ZŠ 

/breza, lipa/  a spomínaná breza na školskom dvore v MŠ.  

Na túto skutočnosť bol zriaďovateľ niekoľkokrát upozornený. 

Vo februári 2022  a následne v máji 2022 požiadalo vedenie ZŠ s MŠ  o obhliadku stromov 

v areáli ZŠ s MŠ.  

V júni 2022 spomínaná breza už úplne vyschla. 13.júla 2022 bolo podané opätovné  písomné 

upozornenie na vyschnutie brezy.  Zriaďovateľ reagoval až v auguste 2022 na požiadavku 

vedenia ZŠ s MŠ, kde informoval, že bol vyhotovený arboristický posudok k stromom 

v areáli ZŠ s MŠ a na základe tohto posudku bude MČ Bratislava – Rusovce postupovať.  

I keď zriaďovateľ nedostal ešte povolenie na výrub stromov, členovia RŠ sa zhodli, že 

zriaďovateľ mohol aspoň zabezpečiť spílenie konárov na zníženie rizika.  

Na zníženie rizika pracovník BOZP aspoň zabezpečil páskou spomínanú brezu.  /viď 

fotografie.  

 

-  téma vykurovanie  

P. Vámošová sa zaujímala ako je škola pripravená na vykurovaciu sezónu.  

P. riaditeľ informoval o súčasnom stave vykurovania objektov základnej a materskej školy.  

Vykurovanie budovy ZŠ  je zabezpečené pomocou 2 tepelných čerpadiel voda/voda a 

teplovodného kotla na zemný plyn. Aktuálne je jedno z tepelných čerpadiel pokazené.  

Druhé tepelné čerpadlo pracuje len v obmedzenom režime, opätovne zo škola dala opraviť a 

hlavným záložným zdrojom tepla na vykurovanie je teplovodný kotol na zemný plyn, ktorý je 

ešte z roku 1982 vyrobený, zastaraný a opotrebovaný.  Celkovo je systém vykurovania v zlom 

technickom stave, o čom bolo viackrát informované miestne zastupiteľstvo.  

Budova MŠ  má tiež aktuálne pokazené tepelné čerpadlo, ktoré  je po 15 ročnej prevádzke 

opotrebované a zastarané. Na júnovom miestnom zastupiteľstve p. riaditeľ požiadal o výmenu 

a nákup jedného nového čerpadla do školy a riešenie neuspokojivého stavu v materskej škole.  

 

P. Michaliaková sa zaujímala o opatrenia týkajúce sa šetrenia do budúcna. P. riaditeľ uviedol, 

že hľadá spôsoby, aby bola znížená spotreba a urobí všetko preto, aby deti chodili do školy. 

Prípadne bude šetriť radšej na materiálnom vybavení a financie sa použijú na platby za 

zvýšené energie. 

 

p. Michlík Litvová  sa zaujímala o momentálne rekonštruovanú budovu školskej jedálne 

a nadstavby, či sa neuvažuje nad inštaláciou fotovoltickej elektrárne.  

P. Jenčík informoval o návrhu riešenia Obnova zdrojov tepla, ktorý obsahoval okrem iného aj 

výmenu a modernizáciu zdrojov, osvetľovacej sústavy a inštalácia fotovoltickej elektrárne, 

šetrné nakladanie s energiami. Jedná sa o spoločnosti, zaoberajúce sa poskytovaním 

energetických služieb, ktoré  sú schopné prefinancovať investíciu do modernizácie zdroja, 

ktorá sa môže čiastočne alebo aj v plnom rozsahu splácať z dosiahnutých úspor.  Súčasne sú 



schopné takéto zariadenie prevádzkovať, čím sa dosiahne hospodárna a bezpečná prevádzka 

zdroja.  

Tento návrh bol prezentovaný a navrhovaný zriaďovateľovi na miestnom zastupiteľstve, kde 

p. starostka nepodpísala predkladané uznesenie p. Jenčíkom, nakoľko bol dôvod, že to je 

nevýhodné pre mestskú časť.  

 

- téma poskytnutie odmeny zamestnancom vyplývajúce z kolektívnej zmluvy  

p. Neštráková  žiadala vysvetlenie od zástupcov za zriaďovateľa, z akého dôvodu nebolo 

odsúhlasené na miestnom zastupiteľstve vyplatenie odmeny 500,- Eur pedagogickým 

a nepedagogickým zamestnancom MŠ a ZŠ  vyplývajúcej z dodatkov ku kolektívnym 

zmluvám vyššieho stupňa pre štátnu službu a verejnú službu na rok 2022 podľa paragrafu 20 

odst.1 písm.a/ zákona o odmeňovaní. 

p. Zjavková uviedla, že odmena bude vyplatená do 31.decembra 2022, nakoľko obec nemá na 

to financie.   

p. Neštráková skonštatovala, že nevidí, ale dôvod, prečo to už nebolo odhlasované na 

miestnom zastupiteľstve,  nakoľko, ak prídu peniaze na účet zriaďovateľa, zamestnanci budú 

musieť čakať na zvolanie ďalšieho miestneho zastupiteľstva, aby sa to odsúhlasilo. 

P. Neštráková to vníma ako nevôľu a zbytočné obštrukcie p. starostky smerom 

k pedagogickým a nepedagogickým zamestnancom v materskej škole, v školskom klube detí 

a v školskej jedálni a kuchyni.   

 

-téma Edupage  

P. Hentek požiadal p. riaditeľa, či by nebolo možné, v prípade ospravedlnenej absencie 

dieťaťa, aby pedagóg informoval o prebratom učive, prípadne zasielal domáce úlohy 

prostredníctvom Edupage. Viacerí členovia RŠ sa zhodli na tom, že je niekedy problém získať 

domáce úlohy a  nie vždy pedagóg odpovedá rodičom cez Edupage.  P. riaditeľ preverí 

situáciu ako pracujú pedagogický zamestnanci s Edupage, nakoľko má škole dohodnuté 

presné pravidlá práce s Edupage. V prípade nejakého problému rodiča je potrebné dodržiavať 

postup komunikácie -  triedny učiteľ, p. zástupkyňa a následne až  p. riaditeľ.  

P. Michlík Litvová požiadala o prístup na Edupage pre všetkých rodičov, aby mohla rodičov 

informovať vo veci Rady školy.  P. riaditeľ upozornil, že toto nie je možné, z dôvodu ochrany 

osobných údajov GDPR. 

Vo veci informácie pre zákonných zástupcov ohľadom Rady školy, je fungujúca stránka školy 

v sekcii O škole,  kde sú základné informácie ako aj kontakty na všetkých členov RŠ.  

 

-téma iné 

P. Zjavková -  sa informovala, prečo nebola podaná rodičom zo 4.B informácia ohľadom 

náhlej zmeny pedagóga v tejto triede.  Pani učiteľka, ktorá učila deti, zo zdravotných dôvodov 

musela ukončiť pôsobenie v škole.  P. riaditeľ uviedol, že situácia vo 4.B nie je ešte uzavretá, 

nakoľko je problém so získaním učiteľa pre prvý stupeň a situácia sa neustále mení a kým 

nebude istá situácia dotiahnutá do konca, nechcel rodičov s tým zaťažovať a neustále ich 

informovať o možných zmenách. Po skončení jesenných prázdnin bude rodičom poskytnutá 

záväzná informácia. 

 



- zaujímala sa o využitie vonkajších altánkov. P. riaditeľ – žiaci 1. aj 2.stupňa tieto vonkajšie 

učebne využívajú a pravidelne sa striedajú, pokiaľ to počasie dovolí. V 2. altánku ešte chýba 

sedenie z dôvodu nedostatku finančných  prostriedkov. Z toho dôvodu sa uvažuje lacnejšia 

alternatíva sedenia, nebude možno drevené. 

- spomenula aktuálnu tému LGBT komunity a celkové emocionálne zručnosti detí, či sa vedia 

vysporiadať s takýmito témami a ponúkla program, ktorý sa tomuto venuje a prezentuje sa na 

školách ako aj program Zippiho kamaráti, ktorý sa venuje duševnému zdraviu.  

p. Neštráková informovala členov RŠ, že v MŠ sa od minulého roka, kedy niektorí 

pedagógovia absolvovali inovačné vzdelávanie Artefiletika, sa prostredníctvom tejto 

efektívnej metódy venujú osobnostnému rozvoju prostredníctvom expresívnych a zážitkových 

metód i techník, ktoré pôsobia okrem iného aj ako pozitívna prevencia psychických a 

sociálnych porúch. 

  

p. Michlíková sa informovala o možnostiach zabezpečiť logopéda v MŠ. 

ZŠ a MŠ nemajú svojho logopéda, čo by p. riaditeľ tiež privítal, taktiež  mu chýbajú asistenti 

a celkovo naplnenosť školské podporného tímu, ktorí sa podarilo udržať a v tomto novom 

školskom roku tak by poskytol našim žiakom ešte lepšiu špeciálno-pedagogickú podporu  

a pomoc. Riaditeľ informoval, že pracuje na možnosti zamestnať na skrátený úväzok 

logopéda od druhého školského polroku. 

 

-téma školská jedáleň  

K danej téme ohľadne stravovania v školskej jedálni, ktoré sa týkali informácie, ktoré boli v 

danej chvíli adresované p. starostke  L. Tulekovej Henčelovej  a p. riaditeľovi  R. Kunstovi,  

od dočasného zabezpečovateľa stravy v termíne od 18.10. do 21.10.2022 z dôvodu ochorenia 

personálu kuchyne.  

P. riaditeľ sa k danej téme v krátkosti vyjadril nakoľko p. vedúca ŠJ a K bola dlhodobo PN a 

nastúpila do zamestnania až v utorok 25.10. 2022. Členovia RŠ dostali k nahliadnutiu Zmluvy 

s dodávateľmi (napr. zabezpečenie odvozu zostatkov stravy, dodacie listy na potraviny, ktoré 

vyvracajú informácie uvedené od p. Tomana,  fotografie,  ktoré poukazujú aj nedodržanie 

hygienických a odporúčaných noriem počas 4-dňového pôsobenia p. Tomana, autora listu.  

 

P. Majka Čajkovičová uviedla, že je zarážajúce, že väčšina nespokojných rodičov, ktorí 

neustále kritizujú stravu v školskej jedálne cez sociálne siete, takto zneužili vlastné deti 

a vytvárajú takúto agresívnu atmosféru.  Deti týchto rodičov, nemajú žiadny problém sa 

stravovať, pýtajú si aj viackrát „duplu“.   

 

P. Jenčík uviedol, že k téme školské stravovanie sa RŠ venovala už na viacerých 

zasadnutiach, ako aj na miestnom zastupiteľstve,  kde je podpísané uznesenie, že každý rok 

zriaďovateľ dodá podrobný rozklad ceny, cenotvorbu pre stravné jednotky v ZŠ s MŠ 

Bratislava – Rusovce. Toto uznesenie nebolo ani raz splnené.  

 

 

 

 



Rada školy sa k tomuto bodu zhodla na  nasledovnom: 

1. Táto téma sa výlučne týka zriaďovateľa a na druhej strane riaditeľa ZŠ S MŠ a nepatrí do 
kompetencií  rady školy. Napriek tomu, nám členom RŠ, ako aj rodičom detí, ktoré navštevujú ZŠ 
s MŠ Bratislava – Rusovce záleží na kvalite a správnom dodržaní všetkých postupov v školskej jedálni 
pri príprave stravy, sme sa rozhodli, že zaradíme tento bod do diskusie zasadnutia rady školy 

2. Máme za to, že informácie uvedené v predmetnej korešpondencii resp. správe od dočasného 
dodávateľa stravy, ktorý pripravoval stravu v školskej kuchyni, boli vážnym obvinením druhej strany, 
t.j. personálu školskej kuchyne, ktorý v tom čase nebol prítomný na pracovisku z dôvodu PN. 

3. Tieto vážne obvinenia personálu školskej jedálne boli uverejnené aj na facebookovej stránke ZŠ 
s MŠ bez súhlasu zainteresovaných strán. 

4. Zamestnanci školskej jedálne tak absolútne nedostali priestor na svoju obhajobu, obranu, 
vysvetlenie. 

5. Osoba, ktorá na facebookovej stránke tieto informácie zverejnila, nemala tieto skutočnosti overené. 
Zverejnenie týchto informácií bez súhlasu všetkých strán, ktorých sa táto korešpondencia týkala, sú 
zároveň v rozpore so zákonom 138/2019 /zákon o pedagogických a odborných zamestnancoch / 

6. Rada školy, preto požiadala p. riaditeľa ZŠ s MŠ p. Kunsta, aby celú situáciu prešetril, aby k celému 
prešetreniu boli prizvané všetky dotknuté strany, hlavne vedúca ŠJ a ostatní zamestnanci školskej 
jedálne ZŠ s MŠ Rusovce.    

7. Zároveň sme ako rada školy požiadali členku rady školy p. Katarínu Zjavkovú, ktorá uverejnila 
spomínanú správu na facebookovej  stránke ZŠ s MŠ Rusovce, aby k predchádzajúcemu príspevku 
podala stanovisko s vysvetlením, že tieto informácie, ktoré zverejnila boli neoverené a ničím 
nepodložené, čím sa dopustila ohovárania a poškodila tým zamestnancov školskej jedálne.  

8. Taktiež Rada školy vníma opakované nekompetentné zasahovanie zo strany zriaďovateľa – p. 
starostkou L. Tulekovou Henčelovou, ktorá tiež uverejnila spomínanú správu na facebookovej 
stránke MČ Rusovce, bez súhlasu všetkých strán, ktorých sa táto korešpondencia týkala, okrem 
iného ako aj poškodzovanie dobrého mena svojej vlastnej školy. 

 

K bodu 7: 

Predsedkyňa  RŠ poďakovala členom RŠ a p. riaditeľovi  za účasť na zasadnutí.  

 

 

 

 

Zapísala : Zuzana Vámošová Miščíková 

Overila: Iveta Neštráková  

 

Prílohy: 

Prezenčná listina 

Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach ZŠ s MŠ Bratislava - 

Rusovce za školský rok 2021/2022 

Výročná správa o činnosti RŠ pri ZŠ s MŠ Bratislava – Rusovce v školskom roku 2021/2022 

Fotografický materiál – breza 

Fotografický materiál – školská kuchyňa 


